

愛「飾」動物日 2018 個人報名表格
Aniform Day 2018 Individual Enrolment Form

本人樂意 Yes, I would like to join :

第一部份：參與方式 Part I : Participation

本人樂意參加 2018 年 10 月 5 日 (星期五) 舉行的愛「飾」動物日 2018
I would like to participate in Aniform Day 2018 on 5th October, 2018 (Friday)

1.1) 紀念版襟章—每捐款 HK \$ 100 即可獲活動紀念襟章乙個

Get ONE limited edition pin for every donation of HK\$100.

HK\$2,000 HK\$1,000 HK\$500 HK\$300 HK\$100 Other HK \$ _____

本人希望收到以下的紀念襟章 I would like to receive the pin(s) below.



_____ 個



_____ 個



_____ 個

(圖片只作參考)
Photo for reference only

**首批參加者更可獲贈 ad-lib 限量版 P 仔襟章 1 個 (款式將隨機發貨，數量有限，先到先得，送完即止)

First comers will also receive ONE of the ad-lib limited edition pins for FREE. (Random delivery. Available while stocks last.)

1.2) 限量版棒球帽—每捐款滿 HK \$ 300 或以上即可獲棒球帽 1 頂

Get a Limited Edition Cap for donations of HK\$300 or above.

限量版棒球帽 Limited Edition Cap

HK\$900 HK\$600 HK\$300 Other HK \$ _____

本人未能參加，但願意捐助港幣 _____ 元，以支持推動動物友善社區

I will not participate in this event, but would like to make a pure donation HK\$ _____ to support the SPCA's Aniform Day 2018.

第二部份：捐款方法 Part II : Donation Method

劃線支票 Crossed cheque

(請附上抬頭「香港愛護動物協會」劃線支票，並請連同此回條一併寄回愛協)

(Please enclose a crossed cheque payable to 'SPCA (HK)' with this form together by mail to SPCA Wan Chai office)

信用卡 Credit Card

VISA 卡 VISA Card 萬事達卡 Master Card 美國運通卡 American Express

信用卡號碼：_____

持卡人姓名：_____ 持卡人簽署：_____

簽發銀行：_____ 有效日期：_____ 月 M / _____ 年 Y

愛「飾」動物日 2018 個人報名表格
Aniform Day 2018 Individual Enrolment Form

自動櫃員機/銀行直接存入愛協指定戶口 **Direct Transfer**

(請存入「香港愛護動物協會」滙豐銀行帳戶：002-5-240326，並連同入數紙寄回或傳真至 3019 7445 籌款部)
(Please deposit or transfer the donation to SPCA(HK) HSBC account : 002-5-240326 and send this form together with the bank receipt by mail or by fax : 3019 7445 Fundraising Department)

第三部份：領取紀念品方法 Part III : Delivery Preferences

郵寄 (只供捐款-紀念版襟章；請填妥下列個人資料)

By Mail (Donation for Themed Pin only; please fill in the following Personal Information)

自取—領取地點：香港愛護動物協會·香港灣仔運盛街 5 號 4 樓籌款部

(辦公時間：星期一至五 上午 9 時至下午 6 時·下午 1 至 2 時午膳時間)

Self-pickup—Address : SPCA, Fundraising Dept., 4/F., 5 Wan Shing Street, Wanchai, HK

(Office hour : Monday to Friday 9am to 6pm, Lunch hour at 1pm to 2pm)

送貨—貨品將以速遞方式送出 **Delivery**—Souvenir will be delivered by courier

HK\$35 速運到工商地址 HK\$35 Deliver to Commercial Area

HK\$55 速運到住宅地址 HK\$55 Deliver to Residential Area

個人資料 Personal Information

姓名 Name : (中文 Chi.) _____ (先生/女士/小姐) (英文 Eng.) _____ (Mr./Mrs./Ms.)

會員號碼 Client no. : _____ 收據抬頭 Name on receipt: _____

聯絡電話 Contact No. : _____ 電郵 E-mail : _____

通訊地址 Address (以郵寄收據及紀念品之用 For mailing donation receipt and souvenir use) : _____

簽署 Signature : _____ 日期 Date : _____

請寄回收據 Please send me a receipt

(捐款港幣 \$ 100 或以上可申請扣稅 Donation of HK\$100 or above is tax deductible)

愛護動物協會將以上述與你保持聯絡，定期介紹協會的各項籌款活動、宣傳及推廣事宜。但倘若你不願意繼續收到協會活動資訊，請在方格內加上剔號。Data Collected will be used to keep you updated about SPCA's fundraising events, marketing & promotion activities. If you do not wish to receive information about SPCA's future activities, please tick the box.

請將填妥之表格電郵或傳真至愛護動物協會灣仔辦事處

Please return the completed form by email or fax to SPCA Wai Chai office.

查詢 Enquiries

電話 Tel : 2593 5442 / 2232 5510 傳真 Fax : 3019 7445 電郵 E-mail : aniformday@sPCA.org.hk

地址 Address : 香港灣仔運盛街 5 號香港愛護動物協會 4 樓籌款部

SPCA (HK) Fundraising Department, 4/F, 5 Wan Shing Street, Wan Chai, Hong Kong